
Мило Ђукановић у Братислави: Заиста се надам да ће Вучић и Тачи наставити дијалог - питање Косова мора бити решено компромисом
петак, 07 јун 2019 15:30

 Рјешење питања Косова је важно за регионалну стабилност, али и за Европу, а до
рјешења треба доћи компромисом, поручио је предсједник државе Мило Ђукановић у
Братислави, на панелу у оквиру ГЛОБСЕЦ 2019 форума.

  

  

 Форум је посвећен дијалогу Београда и Приштине, а на њему учествују и предсједници
Србије и Косова Александар Вучић и Хашим Тачи, као и директорка за Западну Европу
Западни Балкан и Турску у Европској служби за спољне послове Ангелина Ајхорст.

  

“Заиста се надам се ће (Александар) Вучић и (Хашим) Тачи наставити дијалог. Мислим
да је најважније да се тај дијалог настави, да се учесници врате за сто”, казао је
Ђукановић и додао да се нада да је рјешење проблема Косова могуће.

  

Ђукановић се нада да ће Београд и Приштина у Паризу наставити разговоре о Косову.

  

"Питање Косова мора бити рјешено компромисом, поштујући интересе обје стране",
поручио је Ђукановић.

  

Предсједник је казао да питање Косова, није само регионални, него и шири проблем.
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  "Мислим да је важно да Европа препозна своју велику одговорност у овом проблему. Овоје “пар екселанс” безбједносно питање за Европу и Европа је овдје са пуним правом",поручио је Ђукановић.  Вучић је поручио да је спреман да одмах почне преговоре о Косову. "То сам до садпоновио 1.000 пута", казао је Вучић.  Тачи је навео и да се нада да ће самит у Паризу бити корак ка финализацији споразумау блиској будућности, а навео је и да се Србија у Бриселском споразуму обавезала да неблокира Косово у међународним институцијама.  (РТЦГ)  
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